

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： 電子呈交股票期權大額未平倉持倉報表
Subject: **ELECTRONIC SUBMISSION OF LARGE OPEN POSITION REPORT FOR STOCK OPTIONS CONTRACTS**
查詢： 查詢熱線 (電話：2840 3692/2840 3660 電子郵箱：lopso@hkex.com.hk)
Enquiry: **Enquiry Hotline (Tel : 2840 3692/2840 3660 E-mail : lopso@hkex.com.hk)**

交易所參與者請注意，交易所將加強呈交股票期權大額未平倉持倉報表（“LOPR”）的保安，交易所參與者應於 2016 年 10 月 3 日起通過香港交易所現有的安全網上電子通訊平台（“ECP”）提交 LOPR。

詳情請參閱全新 LOPR 範本和 ECP 用戶指南，該範本和指南已載於香港交易所網站（http://www.hkex.com.hk/chi/market/dv_tradfinfo/lop_c.htm）。

Exchange Participants please note that the Exchange will strengthen the security of the submission of Large Open Position Report (“LOPR”) for stock options contracts, Exchange Participants shall submit LOPR through the existing secure web-based Electronic Communication Platform (“ECP”) of HKEX starting from 3 October 2016.

Please refer to the new LOPR template and ECP User Guide which are available on the HKEX website (http://www.hkex.com.hk/eng/market/dv_tradfinfo/lop.htm) for details.

市場科
市場監察部
副總裁
劉文鈿謹啟
Mandy Lau
Vice President
Market Surveillance & Monitoring
Markets Division